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CASAL D'AVIS 

L'abans i el 
desprès del 29 

de març de 2009 
Abans de l'assemblea del 29 de 
març, hi havia un estil i una manera 
de fer les coses, amb això no volem 
dir que no estiguessin ben fetes, 
molt al contrari, la prova és que el 
Nostre Casal ha fet el seu llarg recor-
regut fins arribar ais seus 20 anys, 
dirigit i administrât per persones 
compétents. 

Després de l'assemblea del 29 de 
març, començava una nova etapa 
pel Casal, hi va haver un canvi total 
dels membres de la Junta Directiva, 
amb noves idees, tenien davant seu 
un futur incert ja que ara haurien 
d'afrontar tots sols qualsevoi proble-
ma que pogués sorgir i per a ells això 
era tot un repte, Qualsevoi error, era 
un error comès per tots els seus 
membres, i no d'una persona en 
concret. Per aquesta raó vam establir 
una norma, tot el que s'hagués de 
fer o canviar, per petit que fos, seria 
consensuat abans pels membres de 
la Junta Directiva. Per aquesta raó 
vam decidir fer un canvi que per a 
nosaltres era molt important: tots els 
socis serien tractats de la mateixa 
manera, a I'hora d'adreçar-nos a ells, 
ja que tots ells tenen nom i cognom. 

Som conscients que podíem cometre 
errors i estem disposats a aprendre i 
a corregir-los però, per això, necessi-
tem temps i una gran dosi de recol-
zament per part de tots. Però sembla 

ser que això no és així per a una per-
sona, ja que aquesta va manifestar el 
seu desacord al nostre secretan 
Francisco López (Paco, pels amies) 
per la forma en que apareixia la 
referència de l'entrega de les pla-
ques de testimoniatge als senyors 
Abellan i Molas, pels molts anys 
dedicats al Casal. (Revista Rongana, 
número 249 Agost/Octubre, pàgina 
33 línea 22). 

Ens sap molt greu que aquest canvi 
no tingui el seu vist 1 plau però, a 
I'hora de referir-nos a un company, 
ja no tornarem a dir-ho de la mane-
ra utilitzada fins ara, per nosaltres no 
será el soci/sòcia número ics. 

Conferències 
Durant el passat mes de novembre hi 
van haver dues conferencies, la pri-
mera dedicada a La Marató de TV3, 
aquest any dedicada a les Malalties 
Minoritàries. Ens van oferir un audio-
visual molt emotiu, per Ja fermesa 
amb que lluiten el dia a dia les per-
sones afectades d'aquestes malal-
ties; tot seguit hi va haver un col-
loqui entre els assistents (63 perso-
nes), a càrrec d'un professional de 
l'Hospital de Sant Pau. La segona 
conferència va tractar de L'hiperten-
sió Arterial, va comptar amb la 
coMaboració de la Farmacèutica 
Anna Riu, i va ser patrocinat per un 
prestigiós laboratori, que va des-
plagar una persona al nostre Casal 
per doner una xerrada sobre aquesta 
matèria. Els nombrosos assistents 
(76 persones) van rebre uns obse-
quis, i el nostre Casal va ser obse-
quiat amb un aparell per mesurar la 
tensió arterial, que restarà al Casal a 

disposició de tothom. Per finalitzar hi 
va haver un petit pica-pica que va ser 
molt ben acollit pels assistents. 

Activitats 
Pel que fa al Ball de Saló, podem dir 
que la fòrmula emprada, música en 
directe cada divendres, està donant 
bons résultats, ja que l'assistènda 
podríem dir que s'ha vist incremen-
tada gairebé en un 200%, El mateix 
succeeix amb les conferències i, amb 
un tant per cent més reduït (25%), 
les sortides culturáis, sembla ser que 
això ho fem força bé. 

També hem tingut el concurs de 
dibuix de nadales, per setè any con-
secutiu, organitzat per l'agrupació 
local de C i U i adreçat a la participa-
ció de tots els membres del nostre 
Casal. 

Excursions i sortides 
culturáis 
El passat mes d'octubre vam visitar el 
Santuari dels Munts i la poblado de 
Perafita, on vam fer un tastet de les 
exceMents coques que en aquesta 
poblado s'elaboren i al mateix temps 
vam fer les nostres corresponents 
provisions per endur-nos a casa. Ei 
dia va ser esplèndid i més en coinci-
dir aquest amb la celebrado dels dn-
quanta anys de casats del Josep i la 
Montserrat, que van rebre les nos-
tres felicitadons. 

Durant el mes de novembre van 
haver-hi dues sortides, la primera, de 
dos dies, vam anar a Andorra on 
vam gaudir de la visita al Santuari de 
Meritxell i de la nevada que aquell 
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